
Vanuit de kerkenraad 
 
Na de opening door Bertha Buist met een gebed uit de Open Deur, hebben we als 
bezinningsonderwerp lied 601 gelezen. Een tekst van Huub Oosterhuis, die onlangs is 
overleden. Eenieder van ons heeft daar een zin uitgehaald die hem/haar het meeste trof. Dit 
leverde een mooie discussie op en een mooie start van onze kerkenraadsvergadering.  
 
In het vorig jaar gestarte bezinningstraject maken we een doorkijkje naar de toekomst, 
welke accenten we willen zetten op de korte en lange termijn. Vanuit eerdere 
werkbijeenkomsten hebben vier groepjes hun eigen focus geformuleerd en vanuit die 
samenvatting hebben we op grote flappen geeltjes geplakt bij de belangrijkste 
aandachtsgebieden voor de komende tijd. Eenieder kreeg 10 geeltjes en dat leverde een 
mooi beeld op van de prioriteiten zoals de kerkenraad die ziet. Een klein groepje maakt een 
top 8-document. Dit kan de kapstok zijn voor een discussie in een gemeenteberaad.  
 
Een besturenoverleg met de Walfried gemeenschap heeft twee aandachtspunten 
opgeleverd waar we iets mee moeten. Dat is  Rotonde, waarvan onze katholieke partners 
hebben aangegeven dat ze gezien hun inhoudelijke bijdrage de financiële kant niet meer 
kunnen opbrengen. Van onze kant zien wij het blad  als een waardevol 
communicatiemedium. We kijken hoe we samen met Overstag dit blad in de lucht kunnen 
houden, waarbij er ruimte is voor een gastrubriek waar ook de Walfriedgemeenschap een 
bijdrage kan leveren. De frequentie van verschijnen en de uitvoering/ layout kan ook worden 
bekeken.  
Daarnaast is er gekeken naar de werkwijze van de Oecumenische diensten. Het is belangrijk 
hiervoor een constructie te kiezen die voor beide partners goed werkt.  
 
Ook de zakelijke kant kreeg nog even aandacht in de vorm van de concept jaarrekening van 
de diaconie die voorlag. Deze is door de kerkenraad goedgekeurd.  
 
Bij de evaluatie van de kerkdiensten is de huidige vorm van het avondmaal besproken. Deze 
wordt op punten nog een beetje aangepast.  
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